



An Chartlann Náisiúnta National Archives

Reference Code:	2018/68/15
Creation Dates:	25 November 1988
Extent and medium:	2 pages
Creator(s):	Department of the Taoiseach
Accession Conditions:	Open
Copyright:	National Archives, Ireland. May only be reproduced with the written permission of the Director of the National Archives.

Recd

28/11/88

No 10

The Belgian Government, having taken note of the documents produced by the requesting country, of the decision and advice of the competent Belgian authorities and of the advice of the Commissioner General for refugees and stateless persons, has considered that it was not appropriate to respond favourably to the request of the United Kingdom for the extradition of the Irish citizen Patrick Ryan.

It appears in fact from an examination of the file that the facts cited in a very imprecise manner by the warrants of appeal delivered to it by the British judicial authorities and retained by the arret d'exequatur Chambre des mises en accusation (Judicial Body) of the Court of Appeal of Brussels do not comprise the essential elements of the crime of conspiracy in Belgiar law, the only ^{contravention 7} prevention for which, on the basis of the arret d'exequatur, extradition could have been accorded by Belgium to the United Kingdom.

The person concerned has been placed at the disposition of the Minister for Justice with a view to his repatriation to his country of origin.

25 November 1988

ly h^c Canthy
28.11.88
28.11

Le Gouvernement belge ayant pris connaissance des documents produits par le pays requérant, des décisions et avis des juridictions belges, et de l'avis du Commissaire général aux réfugiés et apatrides, a estimé qu'il n'y avait pas lieu de réserver une suite favorable à la demande du Royaume Uni tendant à obtenir l'extradition du ressortissant irlandais Patrick RYAN.

Il apparaît en effet de l'examen du dossier que les faits visés de manière très imprécise par les mandats d'arrêt délivrés à sa charge par les autorités judiciaires britanniques et retenus par l'arrêt d'exéquatur de la Chambre des mises en accusation de la Cour d'Appel de Bruxelles, ne réunissent pas les éléments constitutifs du délit d'association de malfaiteurs en droit belge, seule prévention pour laquelle, sur base de l'arrêt d'exéquatur, l'extradition aurait pu être accordée par la Belgique au Royaume Uni.

L'intéressé a été mis à la disposition du Ministre de la Justice en vue de son rapatriement dans son pays d'origine.